
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST HRVATINI 

COMUNITÀ LOCALE DI CREVATINI 

 

Hrvatini 74 – Crevatini 74, 6280 Ankaran – Ancarano, Slovenija, T: +386 5 65 14 800/ 051 672 551 

E: k.s.hrvatini@siol.net 
  

 
 

Z A P I S N I K 
8. redne seje Sveta KS Hrvatini, ki je bila 26. junija 2024,  

ob 19.00 v sejni sobi KS Hrvatini 
 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI: 
 

 Prisotni člani Sveta: Marjan Stropnik, Nevija Frelih, Egidio Grabar, Adriana Kuštrin, 
Lea Marušić Zdravje, Petra Ocvirk in Mirjana Topić David Antić, Tomaž Ribarič in 
Aleš Ocvirk 

 Ostali prisotni: Janez Starman, podžupan Mestne občine Koper in Alenka Plahuta, 
vodja Službe za občinski svet in krajevne skupnosti 

 
Marjan Stropnik, podpredsednik Sveta KS, ki je vodil sejo, je ugotovil, da je od 11 
članov Sveta KS Hrvatini prisotnih 10 članov in je svet tako sklepčen ter lahko prične z 
delom. 
 

Za sejo je bil predlagan naslednji dnevni red:  
 

1. Ugotovitveni Sklep o odstopu iz funkcije predsednika sveta KS Hrvatini Aleša 
Rotarja 

2. Razprava o dopisu krajanke Radene Ballarin z dne 16. 6. 2024 
3. Delni prenos sredstev iz postavke KD Božiči na postavko urejanje okolja za potrebe 

dokončanja ureditve otroškega igrišča v borovem gozdičku 
4. Poročilo o izvedbi prireditve KRESOVANJE 2024 
5. Poročilo Komisije za okolje in prostor  
6. Razno 

 

V skladu s 44. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Koper (v nadaljevanju 
Poslovnik), ki se smiselno uporablja tudi za delovanje sveta krajevne skupnosti, so člani 
Sveta KS Hrvatini: Adriana Kuštrin, Aleš Ocvirk, David Antić, Egidio Grabar, Lea Marušić 
Zdravje, Mirjana Topić, Nevija Frelih, Petra Ocvirk in Tomaž Ribarič pred sejo podali 
predlog za spremembo dnevnega reda seje, in sicer: 
 

I. Predlog za umik naslednjih točk iz dnevnega reda: 

- 1. točke dnevnega reda: Ugotovitveni sklep o odstopu s funkcije 
predsednika sveta KS Hrvatini, Aleša Rotarja 

- 2. točke dnevnega reda: Razprava o dopisu krajanke Radene Ballarin z dne 
16. 6. 2024 

- 3. točke dnevnega reda: Delni prenos sredstev iz postavke KD Božiči na 
postavko urejanje okolja za potrebe dokončanja ureditve otroškega igrišča v 
borovem gozdičku 



II. Predlog za razširitev dnevnega reda z naslednjima točkama: 

1/1 Potrditev zapisnika 7. redne seje sveta KS Hrvatini z dne 5. 2. 2024 
2/1 Razprava o dopisu krajanke Radene Ballarin z dne 16. 6. 2024 in razprava 
o dosedanjem delovanju podpredsednika KS Hrvatini ter sprejetje ustreznih 
ukrepov 

 

Tako kot to določa 44. člen Poslovnika, je treba pred potrditvijo predlaganega dnevnega 
reda najprej odločati: 
- o predlogih, da se posamezne točke (zadeve) umaknejo z dnevnega reda,  

- nato o predlogih, da se dnevni red razširi s točkami dnevnega reda. 

 
Člani Sveta KS so nato glasovali o: 
 
Predlogu za umik naslednjih točk iz dnevnega reda: 

- 1. točke dnevnega reda: Ugotovitveni sklep o odstopu s funkcije predsednika sveta KS 
Hrvatini, Aleša Rotarja 

- 2. točke dnevnega reda: Razprava o dopisu krajanke Radene Ballarin z dne 16. 6. 2024 

- 3. točke dnevnega reda: Delni prenos sredstev iz postavke KD Božiči na postavko 
urejanje okolja za potrebe dokončanja ureditve otroškega igrišča v borovem gozdičku 

Izid glasovanja: 
ZA: 9, PROTI: 0, VZDRŽAN: 1 
 
 
Predlogu za razširitev dnevnega reda z naslednjima točkama: 

- 1/1 Potrditev zapisnika 7. redne seje sveta KS Hrvatini z dne 5. 2. 2024 
- 2/1 Razprava o dopisu krajanke Radene Ballarin z dne 16. 6. 2024 in razprava o 

dosedanjem delovanju podpredsednika KS Hrvatini ter sprejetje ustreznih 
ukrepov 

 
Izid glasovanja: 
ZA: 9, PROTI: 0, VZDRŽAN: 1 
 
 
Za sejo je bil tako predlagan in soglasno (ZA: 10 PROTI: 0) sprejet naslednji dnevni 
red: 
 
1/1. Potrditev zapisnika 7. redne seje sveta KS Hrvatini z dne 5. 2. 2024 
2/1. Razprava o dopisu krajanke Radene Ballarin z dne 16. 6. 2024 in razprava o 

dosedanjem delovanju podpredsednika KS Hrvatini ter sprejetje ustreznih ukrepov 
4. Finančno poročilo o izvedbi prireditve KRESOVANJE 2024 
5. Poročilo Komisije za okolje in prostor 
6. Razno 

 
 
Po potrditvi dnevnega reda so člani glasovali še o predlogu za spremembo vrstnega 
reda obravnave točke dnevnega reda, in sicer predlagano 4. točko dnevnega reda 
Poročilo o izvedbi prireditve KRESOVANJE 2024 se obravnava kot drugo po vrsti. 



Izid glasovanja točke: 
ZA: 10, PROTI: 0 
 

 

Ad. 1/1)  
Potrditev zapisnika 7. redne seje sveta z dne 5. 2. 2024. 

 
Člani sveta so predlog zapisnika prejeli. Na zapisnik ni bilo pripomb. 
 
Poročilo o sprejetih sklepih: 
(47/24 - zapisnik 6. redne seje, 48/24 – oddaja dela gostinskega lokala v najem, 49/24 
– pooblastilo članom sveta za dotične zadeve, 50/24 – objava namer tenis igrišče in 
večnamenski prostor, 51/24 – potrditev letnega poročila in zapisnik inventurne 
komisije za leto 2023)   
 
Sprejet je bil naslednji  
Sklep št. 52/24: 
Potrdi se zapisnik 7. redne seje sveta z dne 5. 2. 2024. 
Izid glasovanja: 
ZA: 10, PROTI: 0 
 
 

Ad. 4)  
Finančno poročilo o izvedbi prireditve KRESOVANJE 2024 

 
Marjan Stropnik je podal ustno poročilo. Člani sveta niso prejeli pisnega gradiva, imeli so 
ga samo na vpogled na sami seji.  
 
Razpravljali so: prisotni člani sveta in ostala dva prisotna. 
 
Po razpravi je bilo ugotovljeno, da podano poročilo ni popolno.  
 
Člani so nato sprejeli naslednji  
 
Sklep št. 53/24: 
Marjan Stropnik pripravi popolno finančno poročilo z vsemi prilogami (potrdila, 
računi) ter ga predloži v tajništvo KS Rozani Gomboc, kjer bo vsem članom Sveta na 
vpogled. Svet KS bo obravnaval finančno poročilo na naslednji seji.  
Izid glasovanja: 
ZA: 10, PROTI: 0 
 

 

Ad. 2/1)  

Razprava o dopisu krajanke Radene Ballarin z dne 16. 6. 2024 in razprava o 
dosedanjem delovanju podpredsednika KS Hrvatini ter sprejetje ustreznih ukrepov 

Člani Sveta KS so se seznanili z dopisom Radene Ballarin. 

Marjan Stropnika, soudeležen v dogodku, je nato podal opis dogodkov, ki se razhajajo z 



opisom ga. Ballarin. Med razpravo so člani sveta ugotovili, da gre v tem primeru za 
zasebno zadevo, v kateri KS nima pristojnosti. Člani sveta sicer dogodek obžalujejo in so 
zavzeli stališče ničelne tolerance do kakršnega doli nasilja. Je pa dejstvo, da je zaradi 
udeležbe člana Sveta KS v tem dogodku, za KS to moralno breme.  

Člani so nadaljevali razpravo o dosedanjem delovanju podpredsednika Sveta KS Hrvatini, 
Marjana Stropnika, kjer so ugotovili sledeče: 

 sklep Upravne enote Koper z dne 29. 4. 2024, ki se je kot prepozna zavrgla, saj je 
bila vloga vložena prepozno, kresovanje pa se je kljub temu izvedlo; 

 neobveščanje članov Sveta o zadevah, ki jih podpredsednik izvaja samostojno in se 
nanašajo na KS; 

 pritiski na posamezne člane Sveta glede lojalnosti in ustvarjanje občutka 
podrejenosti; 

 nepoznavanje zakonodaje, statuta MOK, poslovnika občinskega sveta in 
pravilnikov; 

 nobenega premika v zadevi z razsvetljavo v zaselku Lovran, za katero je dobil 
pooblastilo od bivšega predsednika Aleša Rotarja; 

 komisija za okolje in prostor je dne 17. 5. 2024 opravila ogled zaselka Kolomban in 
Barižoni in pripravila zapisnik – kot predsednik komisije ni posredoval zapisnika 
članom Sveta v obravnavo in glasovanje; 

 neprimerna komunikacija s poslovno sekretarko KS Hrvatini; 

 neprimerno vodenje, vedenje in komunikacija, ki zavira delovanje sveta in razvoj 
KS Hrvatini. 

 

V razpravi so sodelovali vsi prisotni člani. 

Glede na vse zgoraj navedeno je bil podpredsednik pozvan k odstopu kot član Sveta KS. Ker 
je to možnost zavrnil, so člani sveta predlagali njegovo razrešitev s funkcije 
podpredsednika Sveta KS in ostalih funkcij v KS ter preklic danih pooblastil. 

 
Sprejeti so bili naslednji sklepi: 
Sklep št. 54.1/24: 
Marjana Stropnika se razreši s funkcije podpredsednika Sveta KS. 
Izid glasovanja: 
ZA: 9, PROTI: 1 
 
Sklep št. 54.2/24: 
Vodenje seje prevzame članica Sveta KS Lea Marušić Zdravje. 
Izid glasovanja: 
ZA: 9, PROTI: 1  
Sklep št. 54.3/24: 
Marjana Stropnika se razreši s funkcije predsednika Komisije za okolje in prostor. 
Izid glasovanja: 
ZA: 9, PROTI: 1 
 



Sklep št. 54.4/24: 
Marjanu Stropniku se prekliče pooblastilo z dne 6. 2. 2024, ki se nanaša na: 

 Postavitev javne razsvetljave na območju Kolomban – Lovran; 
 Ureditev enosmerne ceste iz centra Hrvatinov proti Slemenski cesti mimo 

borovega gozdička. 
Izid glasovanja: 
ZA: 9, PROTI:1 
 

 
Ad. 5)  

Poročilo Komisije za okolje in prostor 
 
Člani sveta so gradivo prejeli skupaj z vabilom na redno sejo po elektronsko pošti. 
 
Po razpravi so člani sprejeli naslednji 
Sklep št. 55/24: 
Svet KS Hrvatini se strinja z zapisnikom ogleda z dne 17. 5. 2024 in dopisom 
krajana iz Kolombana s podpisniki z dne 26. 4. 2024 ter bo oboje predal v 
obravnavo pristojni službi Mestne občine Koper.  
Izid glasovanja: 
ZA: 10, PROTI: 0 
 

Ad. 6)  
Razno 

 
Člani so se seznanili z dopisom družbe GLS za postavitev paketomata in se s tem 
predlogom strinjajo. Komisija za okolje in prostor se bo sestala in preučila možne lokacije 
za njegovo postavitev. 
Skupnost Italijanov Hrvatini je zaprosila za najem prostorov v Kulturnem domu Hrvatini. 
V trenutnem prostoru, kjer sedaj delujejo, so v sodelovanju s Knjižnico Srečka Vilharja 
uredili knjižnico, ki je na razpolago vsem krajanom. Za svoje aktivnosti pa bi potrebovali 
še dodaten prostor. Adriana Kuštrin je vprašala, ali bi bilo možno dodatni prostor dobiti v 
najem brezplačno, sami bi pa plačevali obratovalne stroške. Slednja bo poslala dopis ga. 
Alenki Plahuta, ki bo preverila ali je to pravno mogoče. 
 

Seja sveta je bila zaključena 21.37 uri. 

 

Zapisali:                  Člani sveta KS Hrvatini     

Lea Marušić Zdravje         

 

Mirjana Topić       

  


